
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål K

Mener ministeren, at den nuværende økonomiske ramme for henholdsvis

Landdistriktspuljen og LAG-ordningen er tilstrækkelig i forhold til at skabe

bedre vilkår i landdistrikterne?

Vil ministeren tage initiativ til at tilføre flere midler til Landdistriktspuljen og

LAG-ordningen bl.a. for at kompensere for EU’s forventede nedskæringer på

Landdistriktsprogrammet?

Vil ministeren som minimum tilbagerulle besparelserne på LAG-midlerne, som

blev beskåret med ca. en tredjedel fra 2017 og frem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen
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1/1

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2017-18
ULØ Alm.del  Samrådsspørgsmål K
Offentligt


